
Inspreken 4 nov 2021 
 

Zonder dat ik de heer Timmer van de Leo Kannerschool gehoord heb, kunnen we het, denk 
ik, eens zijn over het feit dat de school snel een oplossing verdient. Sterker nog de school 
had al lang op de Hazenboslaan herbouwd moeten zijn. 
 
In de stukken voor de aanstaande Beeldvormende Raadsvergadering, lezen we dat er 3 
miljoen is uitgetrokken voor de koop van de Julianaschool en het parkeerterrein. Het 
taxatierapport stond vrijdag, naar bleek, op de Gemeentesite, nu niet meer. Bijzonder. 
 
De laatste zin van de opdracht aan de taxateur luidt letterlijk – zo weten wij uit een WOB - : 
“De rapportage dient eerst in concept plaats te vinden. Dat concept wordt besproken door 
gemeente in samenspraak met Oudendal. Vervolgens wordt van u een definitief rapport 
verwacht”. Dit is ongebruikelijk en verwonderlijk.  
 
Het taxatierapport is gemaakt door Basis BV. Dezelfde makelaardij die ook de ruimte van 
Oudendal in Endegeest al jaren verhuurt. Zie het grote reclamebord bij het Poortgebouw. 
Waarom is juist deze taxateur gevraagd om deze opdracht uit te voeren? Is deze taxateur 
onafhankelijk? 
 
Het taxatierapport gaat uit van de school en parkeerterrein met als functie kantoor. Het 
vergelijkt met de kantorenmarkt in Nederland. Hier hebben we het over Maatschappelijk 
bestemd terrein. Maatschappelijk vastgoed is een heel andere categorie vastgoed. De 
verkeerde grondslag leidt tot een bijzonder groot nadeel voor de gemeente. Ik heb de 
betreffende bladzijden uit het taxatierapport aangehecht aan de inspraak die u zo van mij 
krijgt. 
 
Des te opmerkelijk is ook dat Basis BV in het eerste taxatierapport een waarde geeft van 
815.000 Euro. Ca 3x zo weinig. Toen taxeerden ze het wel op Maatschappelijke grondslag. 
Wij hebben dat rapport ook. Wie misleidt nu wie en waarom? 
 
U, als Raad, staat nu voor de beslissing dit bedrag voor koop, evenals de bouw van de school 
voor een totaal van maar liefst 22 miljoen in de begroting op te nemen. Voordat u echter 
een beslissing neemt vinden wij – uit belang van belastingbetalers en uw kiezers  - dat eerst 
opheldering komt over wat hier precies gebeurt.  
 
Vervolgens denken wij dat de taxatie opnieuw moet gebeuren omdat de taxatie niet 
marktconform door een onafhankelijke taxateur is uitgevoerd. Die 3 miljoen voor koop is 
namelijk niet uitlegbaar. Het gaat om belastinggeld en niet om de winst van de 
projectontwikkelaar. Met belastinggeld moet zorgvuldig omgesprongen worden. 
 
Verder denken wij dat gezien de wankele basis van het bestemmingsplan De Geesten, en ik 
verwijs onder andere naar het Rapport van de Stichting in Arcadië, een rechter zomaar kan 
beslissen dat een aantal zaken helemaal over moeten. Dat gaat dan weer veel tijd vragen. De 
Leo Kannerschool kan en mag zo lang niet wachten.  
 



Precies 2 jaar gelden is een scenario rapport voor de Kannerschool gemaakt. Daarin staat 
een opsomming van alternatieven. Deze alternatieven bedragen allen ca 15 miljoen. Een 
verschil van maar liefst 7 miljoen.  
  
De kortste klap zou nu dan ook moeten zijn te beslissen om de Hazenboslaan te herbouwen. 
Dan kan morgen de spade de grond in. Via de Endegeesterbestemmingsplan route ligt er een 
uiterst onzekere termijn qua tijd. Bovendien kost het minimaal 7 miljoen meer.  
We hebben het dan nog niet eens over het offer aan kernwaarden van Oegstgeest, voor 
wat betreft Endegeest. 
 
Soms moet je in het leven een keer diep zuchten en het niet moeilijker maken dan het is en 
gewoon de eenvoudigste en snelste oplossing kiezen. 
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Voorzitter 
Stichting Behoud Wilhelminapark en Geesten 
p/a Rhijngeesterstraatweg 12  
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De Stichting Behoud Wilhelminapark en Geesten vertegenwoordigt ca 400 inwoners uit het 
bestemmingsplangebied Wilhelminapark en Geesten, aanliggende straten en andere inwoners vn 
Oegstgeest. (https://sbwg.nl/) 
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